
Referat fra FAU-møte, Hana skole 

07.12.2023 

 

12/2023-24 Orientering fra rektor 

• Nasjonale prøver: 

5., 8. og 9. trinn gjennomfører nasjonale prøver. De testes i engelsk, lesing og regning. Femte 

trinn: ligger foran snittet, bra resultat. Litt under snittet i åttende. 

Resultater/ statistikk er tilgjengelig på analysebrettet.no.  

 

• Lys i skolegården: saken er tatt opp i SU 30.11.2023. Det ble fattet vedtak om å få en 

vurdering av om lyset er godt nok. 

 

• Elevundersøkelsen er gjennomført. Resultatene kommer i januar. Litt mye tull og tøys på 

mellomtrinnet. Foreldreundersøkelsen er i gang. Resultatene kommer i januar.  

 

• Skolen har fokus på traumebasert oppfølging av elevene. Det gjennomføres en felles 

kompetanseheving for ansatte i skolen og sfo.  

 

• Foreldrekveld: er det interesse for å ha hatprat som tema på en foreldrekveld? Hatprat er et 

økende problem i skolen.  

 

13/2023-24 17. mai 

Vil FAU overta kafeen? Vi er i tvil. Det er vanskelig å få nok foreldre med på dugnad. Femte trinn har 

allerede ansvar for lekene ute. Vi spør om speideren ønsker å overta kafeen. Er i tenkeboksen til over 

nyttår.  

 

14/2023-24 Sosialt vår småtrinn/ mellomtrinn 

Vi må ha et sosialt arrangement til våren. Karneval, loppemarked, aktivitetsdag? FAU blir enige om at 

vi ikke viderefører loppemarked. Vi vil heller ha et sosialt arrangement for elevene. Vi støtter også 

skolegårdsfesten i juni. 

 

Det blir enighet om å arrangere karneval i februar/mars. Samme opplegg som nissedisco. 

 

15/2023-24 Eventuelt 

• Innspill fra natteravnene: De mangler folk. Er det mulighet for at sjette eller syvende trinn får 

ansvar for å gå natteravn, sammen med Øygard? I første omgang legge ut informasjon på 

transponder og hjemmesiden om behovet for natteravner. Det fins en spond-gruppe. 

• Fritidstilbudet i bydelen: innspill om at dette blir nedprioritert i forhold til andre bydeler. Har 

ikke en ressurs dedikert til dette. Vil FAU at Jone Hauken skal jobbe med dette? Ja. Møte med 

andre FAU i bydelen – ja (Sviland, Aspervika, Hana). Vi vil kalle inn til et fellesmøte i februar 

for å diskutere dette. Er det mulig å få til et tilbud på Øygard ungdomsskole? 

• Innspill fra SMU møte: sykkelverkstedet trenger flere sykler og sykkeldeler som de kan fikse 

opp. Vi legger ut melding på hjemmesiden om at folk kan donere sykler til sykkelverkstedet 

dersom de har dette liggende. Sykkelverkstedet er en stor suksess.  

• FAU har nå fått org.nr. Kan dermed søke midler. Vi har ca. 42 000 på konto.  

• Forslag om å ha kakesalg på skolegårdsfesten til inntekt for FAU. Litt ulike synspunkter – vi 

tenker på det.  


